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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş 

din 27 februarie 2014 
 

 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 33 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie.  
Lipseşte doamna consilier judeţean Gavriliţă Bianca şi domnii consilieri judeţeni Liviu 
Borha şi Ritivoiu Mihai.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 64/20.02.2014 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea 
consiliului judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

De asemenea, vă informez că şedinţa ordinară a plenului Consiliului Judeţean 
Timiş se transmite live on line şi în curând va fi transmisă live şi pe un post de 
televiziune. Prin urmare, opinia publică va fi informată direct despre tot ce discutăm în 
această şedinţă.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei.  
1. Proiect de hotărâre privind darea în administrare Direcţiei de Prestări Servicii 

Timiş a unei parcele de teren aflată în patrimoniul privat al Judeţului Timiş.  
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării imobilului situat în municipiul 

Timişoara, bv. Revoluţiei din 1989, nr. 15A, jud. Timiş identificat prin CF nr. 
400328 – Timişoara, cu nr. top 494/1. 

3. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţa gratuită la Muzeul Banatului 
Timişoara a unor imobile aflate în patrimoniul public al Judeţului Timiş.  

4. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a atribuirii directe a unor 
trasee din “Programul Judeţean de transport persoane prin curse regulate 
pentru perioada 01.01.2014 – 30.06.2019” unor operatori de transport rutier. 

5. 
 

Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor de traseu 
pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori de transport rutier.  

6.  
 

Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune din partea 
Judeţului Timiş la intenţiile de înstrăinare a unor imobile cu alta destinaţie 
decât cea de locuinţa. 

7. Proiect de hotărâre privind propunerea de revocare şi desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Judeţean Timiş în Adunarea Generală şi Consiliul 
de Administraţie al Societăţii APCAN Timiş S.A. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării cu titlu gratuit a dreptului de uz 
şi de servitute, şi a dreptului de acces şi utilizare în favoarea Societăţii Kronos 
Solar Projects Lumina Solară S.R.L. asupra unei suprafeţe de teren din 
perimetrul drumului Judeţean DJ 693 aflat în domeniul public al Judeţului 
Timiş. 
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9. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr. 144/2012 a Consiliului 

Judeţean Timiş. 
10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice 

al Camerei Agricole a Judeţului Timiş pe anul 2014. 
11.  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Consiliului Judeţean Timiş.  
12. Proiect de hotărâre privind modificarea componentei comisiilor de specialitate. 
13. Proiect de hotărâre privind instituirea titlului de “Cetăţean de onoare al  

judeţului Timiş”. 
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei Judeţului Timiş, prin 

Consiliul Judeţean Timiş în vederea susţinerii proiectului pilot “Screening 
pentru boli metabolice pentru nou născuţii din Judeţul Timiş”. 

15. Proiect de hotărâre privind demararea procedurilor  de încetare a contractului 
de finanţare şi începerea identificării altor surse pentru realizarea proiectului 
“Centrul Judeţean Multifuncţional pentru Susţinerea Afacerilor Timişoara”. 

16. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a organizării reţelei 
şcolare de învăţământ special liceal şi special postliceal din Judeţul Timiş 
pentru anul şcolar 2014-2015. 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea “Agendei principalelor manifestări 
cultural-artistice si sportive”. 

18. Proiect de hotărâre privind finanţarea unor structuri sportive. 
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor medii ale unor produse 

agricole pentru anul fiscal 2014. 
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului Judeţean nr. 

691.  
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare dintre 

Judeţul Timiş, România si Raionul Nisporeni, Republica Moldova. 
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei anuale către Asociaţia de 

Dezvoltare Intercomunitara Deşeuri Timiş. 
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării de către Judeţul Timiş prin 

Consiliul Judeţean Timiş a proiectului”Asistenta tehnică pentru pregătirea 
Aplicaţiei de finanţare şi a documentaţiei de atribuire pentru proiectul regional 
de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată din Judeţul Timiş în 
perioada 2014-2020” 

24. Raport privind situaţia bunurilor Consiliului Judeţean Timiş şi a unităţilor 
subordonate ca urmare a inventarierii pe anul 2013. 

25. Întrebări, interpelări. 
 
De asemenea, având in vedere ca au intervenit anumite probleme care sunt 

urgente si nu suferă amânare, si care depind de aprobarea consiliului judeţean, propun 
completarea ordinii de zi cu următoarele proiecte: 

1. Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş 
nr. 220/2013 de aprobare a tarifelor pentru unele servicii de interes judeţean 
pentru anul 2014. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de Colaborare 
intre Judeţul Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş si Asociaţia Tehimpuls – 
Centrul Regional de Inovare si Transfer Tehnologic. 

De asemenea, vă propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctelor înscrise la 
numerele  11, 12 şi 13.  Acestea sunt proiecte ce au legătură cu aprobarea 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Consiliului Judeţean, cu constituirea 
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comisiilor de specialitate, precum şi cu instituirea titlului de „Cetăţean de onoare”. 
Propunerea de retragere a acestora  s-a făcut întrucât nu s-a ajuns la o înţelegere în 
ceea ce priveşte regulamentul de organizare şi funcţionare şi instituirea titlului de 
„Cetăţean de onoare”. Urmează noi dezbateri pe aceste teme şi sperăm să ajungem la 
un consens.   

Dacă sunt discuţii sau alte propuneri. 
Dacă nu, supun la vot completarea ordinii de zi a şedinţei cu proiectele de 

hotărâre menţionate anterior şi scoaterea celor 3 proiecte propuse.  
Supun la vot ordinea de zi a şedinţei cu completările menţionate. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 22 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu,  Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 9 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea 
Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin,  Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu  Tiberiu, 
Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta şi 2 abţineri din partea domnilor Martinescu 
Marius, Moldovan Paul, 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal al şedinţei ordinare din data de 21  ianuarie 2014. 

Dacă sunt discuţii? 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel,  
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Rus Alain, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi o abţinere din 
partea domnului consilier judeţean Mihoc Marcel, 
 

 
Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind darea in administrare Direcţiei de 

Prestări Servicii Timiş a unei parcele de teren aflata in patrimoniul privat al 
Judeţului Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zamfir Florian.  
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Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării imobilului 
situat in municipiul Timişoara, bv. Revoluţiei din 1989, nr. 15A, jud. Timiş 
identificat prin CF nr. 400328 – Timişoara, cu nr. top 494/1. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia Economica, Comisia de Urbanism, 

Amenajarea teritoriului, Lucrări publice si Protecţia mediului, Comisia pentru Cultura, 
Învăţământ, Tineret si Sport,  Comisia pentru Sănătate si Protecţie Sociala, şi Comisia 
pentru Relaţii si Cooperare interna si externă.  

 
Domnul Ioan – Dănuţ Ardelean -  secretar al judeţului Timiş   
Vă propun să fiţi de acord cu modificarea titlului proiectului de hotărâre, având în 

vedere faptul că se supune aprobării plenului consiliului judeţean constituirea comisiei 
de negociere şi nu cumpărarea imobilului. În acest sens, titlul proiectului de hotărâre va 
fi: Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de negociere pentru cumpărarea 
imobilului  situat in municipiul Timişoara, bv. Revoluţiei din 1989, nr. 15A, jud. Timiş 
identificat prin CF nr. 400328 – Timişoara, cu nr. top 494/1. 
 În conţinutul proiectului de hotărâre se face referire doar la constituirea comisiei 
respective şi nu la cumpărarea imobilului.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 

Da, dar în articolul 1 se spune altceva. 
 
Domnul Ioan – Dănuţ Ardelean -  secretar al judeţului Timiş   
Articolul 1 se va scoate şi articolul 2 va deveni art. 1 al proiectului de hotărâre, iar 

art. 3 va deveni art. 2 ş.a.m.d.  Nu discutăm astăzi de cumpărarea imobilului.  Prin 
urmare, la vot vom supune forma modificată a proiectului de hotărâre, iar aceasta va fi: 
„Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de negociere pentru cumpărarea 
imobilului  situat in municipiul Timişoara, bv. Revoluţiei din 1989, nr. 15A, jud. Timiş 
identificat prin CF nr. 400328 – Timişoara, cu nr. top 494/1.” 

Deci, se scoate articolul 1 în care se prevede cumpărarea şi rămâne doar art. 2 
în care se prevede constituirea comisiei de negociere.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun la vot propunerea domnului secretar al judeţului Timiş  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul domnului secretar al judeţului 

Timiş  cu 26 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, 
Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, , Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian şi 8 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Cutu Dorin,  Gaita Oana,  Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta, 

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
În Comisia pentru Administraţie Publica Locala proiectul a fost  avizat cu 

următoarele amendamente: 
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- Oferta de cumpărare sa fie la un preţ mai mic sau egal cu preţul de ipoteca 
stabilit; 

- Preţul final in urma negocierii sa fie aprobat in plenul Consiliului Judeţean. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Rog preşedintele Comisiei pentru Administraţie Publica Locala să prezinte şi să 

susţină punctul de vedere al comisiei. 
 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
Domnule preşedinte, aşa cum am spus, amendamentul nostru făcea referire la 

cumpărare şi la un anumit preţ, însă după consultări în cadrul grupului, am ajuns la 
concluzia că, odată ce este numită comisia de negociere în a cărei componenţă va fi 
câte un consilier judeţean,  din fiecare partid politic, din cadrul consiliului judeţean, se 
poate verifica legalitatea şi încadrarea în parametrii solicitaţi. Prin urmare, îmi retrag 
amendamentul.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, există un amendament prin care propun ca  preţul maxim 

de negociere să fie preţul la care este ipotecat imobilul la Administraţia Financiară a 
Municipiului Timişoara. Acesta este primul amendament.  

Prin cel de-al doilea amendament propun ca în comisie să fie desemnat câte un 
consilier judeţean din partea fiecărui partid politic din cadrul consiliului judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier Marius Martinescu, în condiţiile în care aprobăm un raport de 

expertiză şi numim o comisiei de negociere, consiliul judeţean are dreptul să aprobe sau 
nu cumpărarea imobilului în urma unei negocieri.  Nu putem impune un preţ anticipat de 
la care să plece negocierea. Suntem de acord ca din comisia de negociere să facă 
parte câte un consilier judeţean din fiecare partid politic reprezentat in consiliul judeţean 
şi împreună să decidă dacă preţul este bun sau nu, iar în plen aprobăm cumpărarea sau 
nu a imobilului.  

Comisia de negociere,  din care va face parte şi un reprezentant al PDL, va avea 
posibilitatea să studieze raportul de expertiză şi apoi putem vorbi şi de sume.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Vreau să vă explic din nou ce am vrut să spun pentru că se pare că nu s-a 

înţeles.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă rog să vă limitaţi la o intervenţie pe acest subiect. Eu v-am spus ce am înţeles 

şi am să supun la vot amendamentul dumneavoastră.  
Prin urmare, supun la vot amendamentul domnului consilier judeţean Marius 

Martinescu prin care se propune ca preţul  maxim de negociere să fie preţul la care este 
ipotecat imobilul la Administraţia Financiară.  

Consiliul Judeţean Timiş a respins  amendamentul domnului Marius Martinescu 
cu 11 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana,  Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan 
Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta şi 23 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
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Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
În continuare, referitor la cel de-al doilea amendament al domnului Marius 

Martinescu, vă propun să nominalizaţi câte un consilier judeţean din fiecare partid politic 
care să facă parte din Comisia de negociere. Având în vedere că preşedintele Comisiei 
este domnul vicepreşedinte Călin Dobra, PSD nu va mai face altă nominalizare.  

În urma  desemnărilor Comisia de negociere va avea următoarea componenţă: 
- domnul vicepreşedinte Călin Dobra – din partea PSD; 
- domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe – din partea PNL; 
- domnul consilier judeţean Ilie Bertea – din partea PP-DD; 
- domnul consilier judeţean Marius Martinescu – din partea PDL 
- domnul consilier judeţean Daviţoiu Ioan din partea PC 
În aceste condiţii supun la vot proiectul de hotărâre şi  aprobarea componenţei 

Comisiei de negociere  
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 24 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita 
Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian., 2 voturi „împotrivă” din 
partea domnilor Cociobea Sorin, Cutu Dorin şi 8 abţineri din partea doamnelor/domnilor 
Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, 
Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta.  

 
 
Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind darea in folosinţă gratuită la 

Muzeul Banatului Timişoara a unor imobile aflate in patrimoniul public al 
Judeţului Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

atribuirii directe a unor trasee din “Programul judeţean de transport persoane prin 
curse regulate pentru perioada 01.01.2014 – 30.06.2019” unor operatori de 
transport rutier. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

licenţelor de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse 
regulate speciale unor operatori de transport rutier.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 

preemţiune din partea Judeţului Timiş la intenţiile de înstrăinare a unor imobile cu 
alta destinaţie decât cea de locuinţă. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 23 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian, 11 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita 
Oana,  Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, 
Rus Georgeta.  

 



 8 

Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind propunerea de revocare şi 
desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Timiş în Adunarea Generală şi 
Consiliul de Administraţie al Societăţii APCAN Timiş S.A. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.    
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, rog pe domnul vicepreşedinte Călin Dobra să facă propuneri pentru 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Timiş în Adunarea Generală şi 
Consiliul de Administraţie al Societăţii APCAN Timiş S. A.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Propunem pe domnul Dumitriu Ionuţ  Ştefan şi domnişoara Andreea Alina 

Abrudan  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun la vot aprobarea celor doi reprezentanţi şi implicit proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre şi desemnarea celor doi 

reprezentanţi  cu 28 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir 
Florian, 5 voturi împotrivă din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Cutu Dorin, 
Gaita Oana,  Lelescu Tiberiu, Popescu Marin şi o abţinere din partea domnului Bojin 
Mihăiţă.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Domnule preşedinte, acum aţi supus la vot aprobarea celor doi reprezentanţi, nu 

şi proiectul de hotărâre. Procedura de vot pentru aprobarea proiectului de hotărâre 
urmează să o facem acum.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu, am supus la vot aprobarea proiectului de hotărâre împreună cu cele două 

nominalizări pentru că în comisie s-a decis ca nominalizările să se facă în plen. Însă, 
dacă doriţi, pot supune din nou la vot aprobarea proiectului de hotărâre.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Atunci, am următoarea rugăminte. Având în vedere că propunem dizolvarea 

acestei societăţi pentru a doua sau a treia oară, totuşi de 2 -3 ani nu se întâmplă nimic 
în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nominalizările de astăzi sunt făcute pentru că cei care au fost nu au dus la 

îndeplinire dizolvarea. Suntem de acord că de foarte mult timp nu s-a făcut nimic şi 
pentru acest lucru am propus înlocuirea reprezentanţilor astfel încât să putem dizolva 
APCAN. Nu consiliul judeţean dizolvă APCAN ci reprezentanţii AGA şi cei din Consiliul 
de Administraţie.  
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Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării cu titlu 

gratuit a dreptului de uz si de servitute, si a dreptului de acces si utilizare in 
favoarea Societăţii Kronos Solar Projects Lumina Solara S.R.L. asupra unei 
suprafeţe de teren din perimetrul drumului judeţean DJ 693 aflat in domeniul 
public al Judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr. 144/2012 

a Consiliului Judeţean Timiş. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice al Camerei Agricole a Judeţului Timiş pe anul 2014. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
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Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei Judeţului 

Timiş, prin Consiliul Judeţean Timiş in vederea susţinerii proiectului pilot 
“Screening pentru boli metabolice pentru nou născuţii din Judeţul Timiş”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zamfir Florian şi o abţinere din partea domnului Lelescu Tiberiu.  

 
 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind demararea procedurilor de 

încetare a contractului de finanţare si începerea identificării altor surse pentru 
realizarea proiectului “Centrul Judeţean Multifuncţional pentru Susţinerea 
Afacerilor Timişoara”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Martinescu Marius 
Întrebarea mea este când a fost indus în eroare, prin propunerea dumneavoastră, 

consiliul judeţean, atunci când acest proiect a fost introdus pentru finanţare pe anexa la 
aprobarea creditului de 200 milioane sau acum când se renunţa la acea finanţare, deşi 
el există pe acea anexă? Prin urmare, propun ca decizia privind acest Centru 
Multifuncţional să fie luată abia după ce vom avea un răspuns clar referitor la aprobarea 
sau nu a creditului respectiv.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În principiu, creditul de 200 milioane  este aprobat. Am primit confirmarea ca s-a 

aprobat.  
 
Domnul consilier judeţean Martinescu Marius 
Aveţi o confirmare scrisă? 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da şi probabil că în data de 6 martie vom avea o şedinţă extraordinară pentru 

rectificarea bugetului în care vom dezbate tot ceea ce înseamnă creditul aprobat astăzi.  
Mi-am propus să vă fac informarea la sfârşitul şedinţei dar dacă tot aţi adus în 

discuţie acest subiect, vă informez acum că acel credit a fost aprobat în valoare de 165 
milioane lei din totalul de 200 milioane lei  solicitat şi analizat împreună cu banca.  

Urmează ca în data de 6 martie să avem, aşa cum am spus,  o şedinţă 
extraordinară de rectificare a bugetului în care să analizăm diferenţa de 35 milioane lei, 
printr-o hotărâre a consiliului judeţean pentru lucrările noastre şi care să fie transmise 
către Comisia Interministerială. Este vorba despre 3 lucrări de drumuri, pe care le avem 
în anexă, şi probabil că modificarea va fi făcută împreună cu banca, chiar şi pentru 
Centru Multifuncţional pe care, nu din vina noastră,  nu-l putem realiza. Acesta va fi 
scos de pe listă la rectificare.  

Din acest motiv trebuie să aprobăm astăzi proiectul de hotărâre.  Aprobăm astăzi 
o anexă inclusiv cu cele 3 proiecte de lucrări venite din partea domnului Mirel Gheorghe 
şi Mugurel Borlea.  Dânşii vă vor informa la sfârşitul şedinţei despre aceste lucrări.  

Deci, în principiu, rămâne data de 6 martie, dar vom decide împreună când 
putem face o şedinţă extraordinară pentru că sunt mai multe puncte pe care trebuie să 
le discutăm.  În primul rând trebuie să includem suma de 165 milioane lei, pentru care 
ne-a venit aprobarea şi apoi să aprobăm diferenţa de 35 milioane pentru lucrările care 
vor fi şi să o transmitem la Bucureşti.  Dacă primim aprobarea şi pentru această 
diferenţă urmează să facem o nouă rectificare bugetară.  

În continuare supun la vot proiectul de hotărâre.     
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 23  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Juravle 
Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian, 10 voturi împotrivă din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana,  Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain, Rus Georgeta şi 
o abţinere din partea domnului Bojin Mihăiţă, 

 
 
Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

organizării reţelei şcolare de învăţământ special liceal si special postliceal din 
Judeţul Timiş pentru anul şcolar 2014-2015. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  
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Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea “Agendei 
principalelor manifestări cultural-artistice si sportive”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de   Comisia Economica,  Comisia de Urbanism, 

Amenajarea teritoriului, Lucrari publice si Protectia mediului, Comisia pentru Cultura, 
Invăţământ, Tineret si Sport,  Comisia pentru Sanatate si Protectie Sociala, si Comisia 
pentru Relatii si Cooperare interna si externa.  

Comisia pentru Administraţie Publica Locală a avizat proiectul cu următorul 
amendament: 

„se solicită introducerea pe agenda principalelor manifestări cultural-artistice si 
sportive si finanţarea Revistei Societăţii de Istorie din Lugoj” 

Rog preşedintele Comisiei pentru Administraţie Publica Locala să prezinte si să 
susţină punctul de vedere al comisiei. 

 
Doamna consilier judeţean Marinconi – Marcu Flavia 

 Îmi retrag amendamentul întrucât propunerea există în Agenda Culturală însă 
este trecută  sub o altă denumire la Liceul „Iulia Haşdeu” din Lugoj.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Ca urmare a afişării pe site a formei iniţiale a Agendei Culturale au mai fost 

solicitări prezentate Comisiei de selecţie şi din acest motiv vă rog să aprobaţi 
suplimentarea listei cu cele 12 poziţii.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Daca sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot amendamentul domnului Adrian 

Negoiţă.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 32  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu 
Marina, Rus Alain, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind finanţarea unor structuri 

sportive. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Întrucât a ieşit actul de asociere a Consiliului Judeţean Timiş cu Asociaţia de 

Canotaj şi pentru că eu sunt reprezentantul consiliului în această asociaţie, doresc să se 
consemneze în procesul verbal că nu voi vota acest proiect de hotărâre. Dacă voi face 
acest lucru  aş fi în incompatibilitate fiind preşedinte al Asociaţiei de Canotaj.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
De acord, însă în listă nu văd să fie trecută Asociaţia de Canotaj.  
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Da, dar este menţionat că se amână şi se păstrează suma.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, în aceste condiţii, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 23  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, , Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Gaita Oana, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-
Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina, Stanciu Pompiliu,  Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian, 5 voturi „împotrivă” din partea domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cutu 
Dorin,  Martinescu Marius, Popescu Marin şi 3 abţineri din partea doamnelor/domnilor 
Gaita Oana, Cociobea Sorin şi Lelescu Tiberiu. 

 
 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind aprobarea preturilor medii ale 

unor produse agricole pentru anul fiscal 2014. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
În Comisia economică s-a făcut un amendament prin care se propune ca preţul la 

mierea de albine să fie de 10lei/kg.   
Supun  la vot amendamentul     
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zamfir Florian.  

Supun  la vot   proiectul de hotărâre împreună cu amendamentul.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
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Gheorghe, Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei 

drumului judeţean nr. 691. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Georgeta, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, 
Zamfir Florian.  

 
Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de 

colaborare dintre Judeţul Timiş, România si Raionul Nisporeni, Republica 
Moldova. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheoghe Bologa 
Domnule preşedinte, am onoarea să votez pentru a doua oară protocolul de 

colaborare cu Raionul Nisporeni.  Prima dată am votat în calitate de consilier local la 
Lugoj şi acum în calitate de consilier judeţean la Consiliul Judeţean Timiş. Mă bucur că 
ne înfrăţim cu românii de peste Prut şi sper că într-o zi va fi România aşa cum a fost în 
perioada interbelică.  Vă mulţumesc ! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zamfir Florian.  
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Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind aprobarea plătii cotizaţiei anuale 
către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitara Deşeuri Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia Economica,  Comisia de Urbanism, 

Amenajarea teritoriului, Lucrări publice si Protecţia mediului, Comisia pentru Cultura, 
Învăţământ, Tineret si Sport,    Comisia pentru Sănătate si Protecţie Socială si  Comisia 
pentru Administraţie Publica Locala   

Comisia pentru Relaţii si Cooperare internă şi externă a avizat proiectul cu 
următorul amendament: 

„se solicită justificarea pentru creşterea nivelului cotizaţiei de la 10.000 lei in anul 
2013 la 100.000 lei in anul 2014” 

Rog preşedintele Comisiei pentru Relaţii si Cooperare interna si externă să 
prezinte si sa susţină punctul de vedere al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Domnule preşedinte, amendamentul nu a fost făcut pentru a fi supus la vot, ci am 

dorit mai mult să fie un proiect de conştientizare a cetăţenilor despre toate eforturile 
care se fac acolo şi ne dorim cu toţii să aflăm ce probleme au  cetăţenii pentru că există 
un efort al consiliului judeţean şi al nostru al tuturor.  Din acest motiv am solicitat să fim 
informaţi în ce sens despre acest proiect şi cum am putea folosi cât mai bine aceşti 
bani.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vreţi să se facă informarea acum sau doriţi o informare scrisă.  
 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Cred că o informare scrisă ar fi binevenită. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În acest caz, vă rog să pregătiţi până la şedinţa extraordinară o informare cu 

situaţia la zi, cu eforturile cetăţenilor şi nevoile acestora.  
Înainte de a trece la procedura de vot, vă anunţ că domnul vicepreşedinte Călin 

Dobra se va abţine de la vot întrucât ar putea fii în incompatibilitate.  
De asemenea, rog pe domnul secretar să anunţe de fiecare dată pe toţi consilierii 

judeţeni să nu voteze atunci când intervine o situaţie de incompatibilitate sau  conflict de 
interes.  De aceea, vă rog să actualizaţi lista şi împreună cu secretariatul tehnic şi 
Serviciul Juridic să  ne anunţaţi atunci când este cazul.  

Daca sunt alte  discuţii? Dacă nu, întrucât nu avem un amendament, supun  la 
vot proiectul de hotărâre 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zamfir Florian.  
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Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării de către 
Judeţul Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş a proiectului”Asistenta tehnica pentru 
pregătirea Aplicaţiei de finanţare si a documentaţiei de atribuire pentru proiectul 
regional de dezvoltare a infrastructurii de apa si apa uzata din Judeţul Timiş in 
perioada 2014-2020”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Aşa cum am spus de fiecare dată,  consider că este cea mai mare investiţie 

realizată cu fonduri europene în judeţul Timiş. În perioada 2007 – 2013 pentru investiţie 
s-au primit  118 milioane de euro, iar consiliul judeţean a participat doar cu cofinanţare. 
Pentru POS II au fost 159 milioane de euro . Spunând acest lucru vreau să scot in 
evidenţă faptul că faţă de cei de la deşeuri, derularea proiectului se face de cei de la 
AQUATIM. Ei sunt cei care au luat creditul şi tot ei sunt cei care derulează proiectul.  

La procedura de vot vă anunţ că şi de această dată mă voi abţine. Rugămintea 
mea către toţi colegii consilieri judeţeni să fie de acord cu acest proiect , în caz contrar 
putem pierde 159 milioane de euro, bani cu care toate localităţile cu peste 2000 de 
locuitori ar putea avea apă, canal, staţii de epurare, staţii de tratare şi tot ce înseamnă 
capitolul 21 – Mediu.  

Rog pe domnul secretar să solicite să se consemneze în procesul verbal că mă 
abţin de la vot în conformitate cu legislaţia în vigoare pentru a evita problemele de 
incompatibilitate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.    
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian, Zamfir Florian şi o abţinere din partea domnului Marcel Mihoc.  

 
 

Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Timiş nr. 220/2013 de aprobare a tarifelor pentru unele 
servicii de interes judeţean pentru anul 2014. 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
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Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian 
şi 3 abţineri din partea doamnelor/domnilor Tiberiu Lelescu, Rus Alain, Rus Georgeta.  

 
 

Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord 
de Colaborare intre Judeţul Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş si Asociaţia 
Tehimpuls – Centrul Regional de Inovare si Transfer Tehnologic. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor  Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana,  Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zamfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 23 - Raport privind situaţia bunurilor Consiliului Judeţean Timiş 

şi a unităţilor subordonate ca urmare a inventarierii pe anul 2013. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Aveţi în mape acest raport pe care-l puteţi analiza. Dacă aveţi observaţii asupra 

acestui raport vă rog să ne anunţaţi.  
Raportul nu se supune la vot.  

 
 

Punctul nr. 24 - Întrebări, interpelări  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Precizez ca in mapele dumneavoastră de şedinţă se află Nota Informativă privind 

traseul nr. 57 „Timişoara – Bărăteaz – Satchinez” din programul judeţean de transport 
persoane pentru perioada 01.01.2014 – 30.06.2019. 

Dacă sunt alte discuţii? 
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu   
 Domnule preşedinte, stimaţi colegi, până la 8 martie mai este puţin timp şi pentru 
doamne aceste zile sunt de o importanţă deosebită şi din acest motiv dorim să marcăm 
acest eveniment oferind un buchet de flori prin domnul Paul Moldovan, din partea 
grupului de consilieri ai Partidului Democrat Liberal. Le felicităm şi le dorim o primăvară 
frumoasă cu multe bucurii în suflet.  
 Cât domnul Paul Moldovan împarte buchetele de flori la colegele noastre, îmi 
permit să aduc în atenţia dumneavoastră două chestiuni foarte punctuale şi importante 
în acelaşi timp pentru că ele vizează problemele legate de agricultură.  
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 Agricultura este un domeniu la care consider că mă pricep şi aş dori ca împreună 
cu consiliul judeţean să clarificăm unele probleme care vizează modul în care se împart 
păşunile şi pajiştile în judeţul Timiş.  
 Judeţul Timiş este judeţul cu cel mai mare număr de crescători de ovine, iar 
pentru aceştia păşunile şi pajiştile sunt capitale. Problemele legate de modul în care 
păşunile şi pajiştile se împart a rămas nerezolvate. Li s-a spus atunci că vor fi anunţaţi 
cum să procedeze. Am crezut că prin comisia de agricultură, pe care speram să o 
înfiinţăm, se va clarifica problema dar văd că până acum nu s-a întâmplat nimic în acest 
sens.  
 Data de 1 martie este ultima termen până la care ei mai pot concesiona, închiria 
sau cumpăra aceste suprafeţe. Pentru că lucrurile nu au fost clarificate, am primit 
materiale de la diverşi primari din judeţul Timiş prin care solicită lămuriri şi clarificări în 
acest sens.  
 Vă rog, ca prin Comisia de specialitate, reprezentată de domnul Nicolae Oprea, 
domnia sa fiind într-adevăr un specialist în acest domeniu, solicitaţi rezolvarea 
problemelor până la 1 martie.  Imediat voi preda domnului secretar un material referitor 
la modul cum se repartizează păşunile şi pajiştile în judeţul Timiş. Situaţia este neclară 
în acest sens, legislaţia nu este suficient de concretă şi din acest motiv vă rog domnule 
preşedinte să luaţi măsurile care se impun astfel încât să nu încurcăm lucrurile şi pentru 
a crea un cadru organizatoric legat de modul realizare a acestor închirieri, concesionări 
etc.  
 În plus, aici se face referire la suprafaţa şi producţia de masă verde pe care noi 
am aprobat-o astăzi la nivel de păşune şi preţul acesteia în funcţie de care se stabilesc 
anumite tarife la păşune. Vă rog, tot prin domnul Nicolae Oprea să rezolvăm şi această 
probleme care este foarte urgentă.  Şi în acest sens, vă înmânez un material pe care 
să-l prezentaţi domnului Nicolae Oprea astfel încât această problemă să se rezolve cât 
mai repede.  
 O altă problemă pe care doresc să o aduc în atenţia dumneavoastră şi consider 
că este la fel de importantă ca şi cele prezentate anterior, este legată de cultura 
porumbului.  Ştiţi că în  judeţul Timiş  dintre toate culturile, cultura porumbului este cea 
mai mare, respectiv 30% din suprafaţa agricolă a judeţului este cultivată cu porumb.  
 Pe lângă faptul că porumbul se cultivă în zonele cu tradiţie, acesta se cultivă şi în 
zonele colinare în care există unele probleme legate de faptul că unele animale 
sălbatice, cele din aproprierea pădurilor, produc pagube încă de la semănat.  De multe 
ori pagubele pot ajunge chiar şi la 60%, iar cei care sunt păgubiţi nu ştiu ce să facă.  
 Prin urmare, având în vedere că nu avem comisia de cultură, vă rog ca tot prin 
domnul Oprea Nicolae să rezolvăm această problemă şi să-i adune pe cei care se fac 
răspunzători în conformitate Hotărârea nr. 1679/2008 privind modalitatea de acordare a 
despăgubirilor prevăzute de Legea vânătorii şi a protecţiei fondului cinegetic nr. 
407/2006, precum şi obligaţiile ce revin gestionarilor fondurilor cinegetice şi 
proprietarilor de culturi agricole, silvice şi de animale domestice pentru prevenirea 
pagubelor 
 Cei care răspund de acest lucru sunt, din partea agriculturii – Direcţia pentru 
agricultură, din partea mediului – Direcţia de mediu, iar din partea silviculturii  - ITRSV 
pentru că Direcţia Silvică este proprietatea fondului cinegetic.  
 Doresc ca şi în această situaţie să se constituie o comisie care să comunice celor 
păgubiţi ce au de făcut conform legii. Am scrisori din zona Ghizela – Padova din care   
reiese faptul că în acea zonă pagubele sunt foarte mari, pentru că mistreţii au distrus 
mare parte din culturi, aproximativ 60%.  
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 Am convingerea că prin consiliul judeţean şi prin specialistul dumneavoastră în 
domeniu vom clarifica această problemă şi vom comunica cetăţenilor ce trebuie să facă 
pentru că ei nu ştiu ce prevede legea şi de multe ori se depăşesc unele termene.  
 Vă mulţumesc!  
 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Îmi pare rău că am amânat aprobarea regulamentului şi constituirea comisiei 
pentru agricultură pe care aţi propus-o. Văzând problemele prezentate în consiliul 
judeţean cu privire la domeniul agricultură insist către dumneavoastră consilierii judeţeni 
şi către liderii grupurilor politice să fie de acord ca domnul Tiberiu Lelescu să facă parte 
din comisia de agricultură, ba mai mult domnia sa ar trebui să fie preşedintele acestei 
comisii.  
 Am rugămintea ca până la următorul plen să ajungeţi la un acord în ceea ce 
priveşte regulamentul de organizare şi funcţionare precum şi constituirea celei de-a 7 a 
comisii de specialitate care va fi Comisia pentru agricultură.  
 Eu sper că odată constituită Comisia pentru agricultură lucrurile se vor rezolva. 
Sunt de acord cu propunerile domnului Tiberiu Lelescu şi vreau să ştiţi că nu este  nici 
un aranjament anticipat cu domnul Tiberiu Lelescu sau cu PDL-ul în acest sens. Ceea 
ce a spus domnia sa este corect şi trebuie să ajutăm cetăţenii.  
 Sigur voi discuta cu domnul Nicolae Oprea şi am să-l rog să facă tot ce poate, 
prin Camera Agricolă, să stabilească o întâlnire cu toţi cei care răspund de acest 
domeniu pentru a găsi soluţii de rezolvare a tuturor problemelor cu care se confruntă 
cetăţenii. Trebuie să vedem cum poate consiliul judeţean să acorde sprijin în acest sens 
pentru că nu avem relaţii de subordonare pe domeniul agriculturii sau alte domenii care 
ar putea influenţa rezolvarea problemelor.  
 
 Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
 Domnule preşedinte, doresc să solicit colegilor noştri acordul printr-un vot de 
principiu pentru schimbarea sistemului de colaborare, in sensul că, în urma unei discuţii 
cu operatorii de telecomunicaţii există posibilitatea să achiziţionăm în regim gratuit 
tablete pe care să fie date spre folosinţă  consilierilor judeţeni pe perioada mandatului 
tocmai pentru a elimina consumul mare de hârtie şi pentru a putea trimite în sistem 
informatic, pe suport electronic, toate materialele care intră în plenul consiliului judeţean 
şi în comisiile de specialitate.  
 Acordul dumneavoastră de principiu este dat pentru a putea începe discuţiile cu 
operatorii în acest sens.  Vă mulţumesc! 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Da şi acesta este unul din motivele pentru care am amânat discuţiile asupra 
Regulamentului de organizare şi funcţionare. Având în vedere că toate materialele care 
intră în comisiile de specialitate vor trebui multiplicate aproximativ 36-40 de exemplare 
tabletele vor elimina consumul de hârtie, vor scuti consilierii de un drum la consiliul 
judeţean pentru ridicarea mapelor de şedinţă şi vor duce la primirea şi informarea 
acestora  în cel mai scurt timp.  
 Deci, aşa cum a spus şi domnul vicepreşedinte Călin Dobra avem posibilitatea să 
achiziţionăm gratis aceste tablete pe baza semnării unui contract cu un operator de 
telefonie.  
 Odată primite tabletele, preşedinţii comisiilor de specialitate vor preda laptop - 
urile către personalul executiv pentru a evita alte cheltuieli suplimentare.  
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 Domnul vicepreşedinte Marian Constantin Vasile  
 Doresc să vă informez că Asociaţia pentru Managementul Energiei Timiş, al cărei 
preşedinte sunt, a câştigat săptămânile trecute două proiecte cu finanţare europeană. 
Unul dintre ele priveşte contorizarea inteligentă şi eficientizarea energetică a unei clădiri 
publice. Cel mai probabil această clădire va fi din patrimoniul consiliul judeţean, 
respectiv Palatul Administrativ pentru că este cea mai reprezentativă clădire.  Această 
chestiune supusă atenţiei dumneavoastră va fi probabil obiectul următorului plen.  Cel 
de-al doilea proiect se referă la crearea planurilor pentru energie durabilă pentru judeţul 
Timiş.  Vă anunţ că va fi un număr limitat de planuri pe care-l vom putea implementa în 
acest an. Din acest motiv fac apel către toţi primarii să înceapă semnarea protocoalelor 
de colaborare cu asociaţia pentru a putea demara implementarea proiectului.  
 Nu în ultimul rând, din partea colegilor PNL, doresc să transmit colegelor noastre 
şi tuturor femeilor toate gândurile noastre bune şi le asigur că suntem mereu alături de 
ele. Vă mulţumesc! 
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Cred că sunt în asentimentul colegilor mei, având în vedere şi cele spuse de 
domnul vicepreşedinte Călin Dobra, dacă vin cu solicitarea, pentru eliminarea 
eventualelor confuzii, ca toate proiectele de hotărâre, rapoarte, avizele comisiilor de 
specialitate şi amendamentele să aibă înscris pe ele numărul de pe ordinea de zi a 
şedinţelor, fie de comisie, fie de plen.  Aşa cum ştiţi sunt foarte multe materiale şi uneori 
se face confuzie între subiectele care se discută pe ordinea de zi şi din acest motiv 
şedinţele se prelungesc mai mult decât trebuie.  
 Nu cred că este greu ca numărul de pe ordinea de zi a şedinţei de plen sau a 
şedinţei de comisie să fie trecut şi pe fiecare proiect de hotărâre, pe fiecare raport, pe 
fiecare amendament şi avizul comisiei de specialitate. Toate documentele pe care le 
avem în mape să aibă trecut numărul respectiv care coincide cu numărul înscris pe 
ordinea de zi. Cred că nu va fi o problemă sa putem face acest lucru pentru materialele 
primite atât pe suport de hârtie cât şi pe suport magnetic.  Vă mulţumesc! 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
În numele grupului de consilieri  PSD ofer un mărţişor şi  urez  colegelor din 

consiliul judeţean şi tuturor doamnelor şi domnişoarelor o primăvară frumoasă.  
Pe de altă parte vă informez că se organizează o petrecere de mărţişor şi cu 

această ocazie rog pe colegele noastre să participe la petrecere alături de colegii din 
aparatul de specialitate.  Este o petrecere organizată de colegele din aparatul de 
specialitate al consiliului judeţean şi îmi permit, ca în numele lor, să vă invit şi pe 
dumneavoastră doamnelor consilier.  
 Totodată ţin să vă fac cunoscut faptul că, aşa cum am mai spus, s-a aprobat în 
cadrul comisiei negocierea cu CEC Bank pentru cele 200 milioane. La nivel 
Guvernamental ni s-a aprobat, de principiu, suma de 200 milioane lei, însă în mod real 
am primit doar suma de 165 milioane lei şi  avem confirmarea scrisă pentru această 
sumă.  
 Prin urmare, va trebui să facem rectificarea de buget. Din cele 165 milioane de lei 
aprobate, 120 milioane pentru fonduri europene (60 milioane pentru 2014 şi 60 milioane 
pentru anul 2015). Pentru celelalte lucrări de infrastructură despre care v-am spus 
aveam prevăzute 80 milioane lei însă s-au aprobat 45, urmând ca pentru diferenţa de 
35 să depunem documentaţia în completare.  Din cele 45 milioane de lei aprobate, 40 
milioane sunt pentru anul 2014,  iar 5 milioane pentru anul 2015.   
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Deci suntem în situaţia în care putem participa fără probleme pentru că sunt 
acoperite toate cheltuielile din domeniul investiţiilor cu fonduri europene, respectiv 
partea noastră de cofinanţare despre care ştiţi că trebuie să o plătim la început şi apoi 
să o recuperăm. Urmează ca pe măsură ce ne vom recupera banii să putem să punem 
în discuţie rectificările bugetare necesare pentru folosirea banilor. Sigur vom decide 
împreună unde şi pentru ce anume vom folosi acei bani.  
 Urmează să discutăm rectificarea bugetului şi am rugămintea ca toţi lideri 
partidelor politice să vină săptămâna viitoare la discuţii şi împreună să găsim cele mai 
bune soluţii pentru modul în care vor fi folosiţi banii, astfel încât să putem întoarce cât 
mai mulţi bani din fonduri europene către bugetul consiliului judeţean. De asemenea, 
vreau să vă informez că am primit un telefon de la ADR -  domnul Maxim,  chiar în 
timpul acestei şedinţe prin care am fost anunţat că s-a aprobat realizarea Ambulatoriului 
şi Secţia Primire Urgenţă la Spitalul Judeţean şi urmează să ne prezentăm la Bucureşti 
pentru semnarea contractului.  
 În locul Centrului Multifuncţional, despre care am discutat, s-a aprobat realizarea 
Ambulatoriului şi a Secţiei de Primire  Urgenţă  unde va trebui să venim şi noi pentru 
început cu o cofinanţare, însă trebuie să vedem în ce condiţii. Important este că s-a 
aprobat pentru finanţare.  Noi aveam alocaţi 8 milioane de euro pentru Centru 
Multifuncţional şi ni s-au aprobat aproximativ  9,5  milioane de euro pentru spital, iar 
acest lucru este unul deosebit de important.   
 Vă informez totodată că am fost la Oradea şi împreună cu judeţul Csongrád am 
ajuns la un acord pentru programul transfrontalier care presupune aproximativ 25 
milioane de euro. Din cele 8 judeţe, 4 sunt din Ungaria şi 4 din România. Din ceea ce ni 
s-a transmis avem la  dispoziţie minim 200 milioane de euro care vin din parte 
Guvernului Ungar şi Român şi Comisia Europeană.  
 Săptămâna trecută am fost la Oradea cu domnul Sergiu Bălaşa. Acum două 
săptămâni a fost la Buziaş domnul vicepreşedinte Marian Vasile  tot la o întâlnire cu 
Comisia de la minister. Noi am propus să se realizeze proiectul pentru calea ferată 
Timişoara – Szeged şi încă o legătură între Beba Veche şi Kiszombor pentru o trecere a 
graniţei peste Mureş, însă nu ştim dacă va fi realizată printr-un pod sau cu bacul.  
 De asemenea am fost de acord să se realizeze un centru judeţean în Timiş   şi 
un centru judeţean la Szeged pentru colectarea produselor agricole. Sperăm să 
ajungem la un acord cu partea ungară ca acest centru judeţean să-l facem în partea 
triplex cu posibilitatea de a realiza şi câteva fabrici de sucuri, conserve etc.  Deci, este 
vorba de un proiect care ajunge la aproximativ 40 milioane de euro şi va trebui să găsim 
posibilităţi de cofinanţare.  
 În încheiere vreau să vă anunţ că mâine (vineri)  la o ora 12,00 vor veni cele 7 
maşini achiziţionate pentru ATOP şi împreună cu colegii din ATOP, cu cei din 
Inspectoratul de Poliţie vom decide unde şi în ce condiţii vor fi distribuite aceste maşini. 
Ştiţi că am discutat posibilitatea acordării unei cote minime de combustibil pentru aceste 
maşini, astfel încât ele să poată fi folosite. Cota alocată de inspectoratul de poliţie este 
mult prea mică şi nu pot asigura funcţionarea maşinilor din dotare.  
 Dacă mai sunt şi alte discuţii ? 
 
  Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
 Din informarea prezentată de dumneavoastră am înţeles că există o aprobare  de 
principiu, deşi aşa ceva nu există în practica juridică, pentru  suma de 165 milioane de 
lei şi vreau să vă întreb unde s-a pierdut diferenţa de 35 milioane lei.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Nu este o aprobare de principiu. Este o aprobare oficială primită în scris pentru 
suma de 165 milioane lei.  Dacă vom fi în stare să pregătim documentaţia pentru 
diferenţa de 35 milioane lei atunci vom primi şi această sumă.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 

 Bun, atunci spuneţi-mi unde au dispărut cele 35 milioane lei? 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Domnule consilier judeţean Marius Martinescu v-am spus foarte clar că acel 
contract se va semna mâine cu CEC BANK care ne-a dat aprobarea că este de acord 
să contractăm suma de 200 milioane lei. Comisia interguvernamentală ne-a dat 
aprobarea pentru contractarea efectivă a sumei de 165 milioane lei. Pentru suma de 35 
milioane lei CEC BANK este de acord să ne dea această sumă dacă primim aprobarea 
de la Comisia interguvernamentală, probabil în luna martie.  Această sumă este 
aprobată însă aşteptăm să primim aprobarea pentru lucrările efective.  
  

Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Nu avem documentaţia pentru cele 35 milioane lei? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu au fost aprobate documentaţiile pentru că nu am avut  hotărâre de consiliu 

local pentru cele 3 drumuri. Am avut doar note de fundamentare pentru aceste drumuri 
pe care le-am prezentat în cadrul comisiei.  

 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
Domnule preşedinte, doresc şi eu să exprim în numele consilierilor PP-DD 

sentimentele de aleasă preţuire pentru colegele noastre din consiliu, pentru doamnele 
din aparatul tehnic al consiliului şi pentru toate doamnele şi domnişoarele din presă.  

Ne cerem scuze că noi cei din PP-DD nu am fost atât de generoşi pe cât au fost 
cei din partidele care s-au aflat şi se află la conducere.  Sufletul nostru violet le aparţine 
în general doamnelor, soţiilor, mamelor, fiicelor şi surorilor noastre. Pentru doamnele din 
PP-DD organizăm şi noi, în limita disponibilităţilor, o petrecere în data de 8 martie. 
Pentru toate celelalte doamne şi domnişoare le îmbrăţişăm şi le dorim multă sănătate.  

Când vom ajunge şi noi la conducere vă asigurăm că vom fi la fel de generoşi ca 
şi colegii noştri.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Nu credeam că ajung să mă bucur pentru că amânăm anumite puncte înscrise 

pe ordinea de zi şi doresc să vă spun că această şedinţă a durat mai puţin de o oră şi 
jumătate şi  s-a desfăşurat într-un mod extraordinar. Spun acest lucru ca să rog pe 
colegii care doresc să schimbe circuitul documentelor şi regulamentul să ţină cont de 
felul cum s-a desfăşurat această şedinţă care a ajuns în această situaţie după ce s-au 
făcut anumiţi paşi.  

Doresc ca unii consilieri judeţeni să fie foarte bine informaţi, astfel încât, şedinţa 
să se desfăşoare în mod civilizat  şi să ţină cât mai puţin. Vă mulţumesc! 
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Domnul consilier judeţean Paul Moldovan 
Această şedinţă a fost atât de scurtă tocmai pentru că au fost scoase cele 3 

puncte de pe ordinea de zi.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt alte discuţii?  
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Timiş. 
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